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Porządek   posiedzenia   Komisji   Edukacji   Publicznej...  Nr 9/05 z 
dnia 22 września  2005  r. - godz. 10 00 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Realizacja budŜetu za I półrocze 2005 r 
3. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady. 
4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 
 

Posiedzeniu Komisji  przewodniczyła Jadwiga Fudala  – 
Przewodnicząca Komisji, przywitała przybyłych i stwierdziła 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy cały  skład Komisji. 

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 

 
 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek obrad i 
zaproponowała zmianę tj. wycofać z porządku obrad  punkt 4 
Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych w roku 2005 . Następnie 
przedstawiła  uzasadnienie niniejszej  decyzji. (pismo 
Koordynatora Gminnego Programu Profilaktyki ). 
 
 
Przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie porządek obrad 
wraz z w/w zmianą   

 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w 
porządek obrad. 
 

 
 
Ad.1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
 
 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala poddała pod 
głosowanie: 
 
 

Protokół Nr 8/2005 z dnia  19 sierpnia  2005 r. 
  
 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 
 

 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów   
przyjęła  Protokół Nr 8/2005 bez uwag. 
 
Radny Andrzej Zawada nie brał udziału w głosowaniu.  
Uzasadnienie - nie biorę udziału w głosowaniu poniewaŜ nie 
uczestniczyłem  w tym dniu na posiedzeniu Komisji. 
 

 
 
Ad. 2.  Ocena realizacji budŜetu za I półrocze 2005 r. 
 
 

W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
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 Halina ŁaŜewska Skarbnik  Gminy 
 - przedstawiła Uchwałę Nr 112/IV/2005 Składu Orzekającego RIO 

w Gdańsku z dnia 06 września 2005 r w spr. opinii o przedłoŜonej 
przez Wójta Gminy Ustka informacji o przebiegu wykonania 
budŜetu za I półrocze 2005 roku. . 

 
 
 

 Członek Komisji Bogdan śabiński 
 - jest pozytywna opinia RIO w spr. wykonanie budŜetu za I 

półrocze 2005 r i  moim zdaniem naleŜy przyjąć przedłoŜoną 
informację 

 
 
 W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Komisji Jadwiga 

Fudala  poddała pod głosowanie  
 
 
 - Informację o przebiegu wykonania budŜetu Gminy 

Ustka za I półrocze 2005 r 
 
.  

 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  1 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
zaopiniowała pozytywnie w/w informację . 
 

 
 
Ad. 3. Komisja zaopiniowała następujące  projekty  uchwał pod 

obrady Rady 
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Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala przedstawiła 
następujące proj. uchwał: 

 
 

 
- proj. uchwały w spr. nadania nazwy ulicy w obrębie 
Dębina 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
 
 
 
- proj. uchwały w spr. zlecenia Komisji Rewizyjnej 
dokonania kontroli w sprawie rozpatrzenia skargi Pana 
Michała Piechockiego 

 
 

 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
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- proj. uchwały o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2005 r oraz w spr. zmian w budŜecie 
gminy na 2005 r 

 
 
  W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 

 Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- przedstawiła  zmiany w budŜecie zgodnie z uzasadnieniem do 
niniejszego proj. uchwały. Ponadto Pani Skarbnik poinformowała o 
zmianach środków związanych z wyborami Parlamentarnymi i 
Prezydenckimi oraz  w wieloletnim planie inwestycyjnym 
polegających na zwiększeniu środków na budowę hali sportowej w 
Zaleskich (nowy projekt hali ) – rozliczenie inwestycji 2005/2006. 
Zmiana środków na Krajowy Program oczyszczania ścieków 
komunalnych (wykonanie dokumentacji) .  
Ponadto Pani Skarbnik poinformowała o zmianach  w zakresie 
dotacji dla Niepublicznej Szkoły w Pęplinie na działalność 
statutową w wysokości 100 % subwencji oświatowej przypadającej 
na 1 ucznia i 100 % wydatków przypadających na 1 ucznia w 
oddziale przedszkolnym w Gminie Ustka. Koszty utrzymania 1 
dziecka w przedszkolu rosną i naleŜałoby się zastanowić o 
przekazywaniu 75 % , a nie 100 % kosztów. Ponadto na 
przedkładanych wykazach figurują dzieci 3 i 4 letnie.  Natomiast 
szkoła ta posiada uprawnienia na prowadzenie oddziału O. W 
związku z powyŜszym zwróciłam się do MENIS i Kuratorium  
Oświaty o wyjaśnienie tej kwestii.. 
 

 
  Członek Komisji Bogdan śabiński 

- uwaŜam, Ŝe naleŜy zwiększyć dotację na GOK w kwocie 20 tyś zł 
z przeznaczeniem na zakończenie wyposaŜenia siedziby w 
Zaleskich jako prawidłowe działanie. Natomiast wyposaŜenie 
Świetlicy w Objeździe naleŜy do decyzji Pani Dyrektor GOK 
NaleŜałoby uzupełnić treść uchwały , w której jako zadanie gminy 
jest finansowanie dzieci  6 letnich  i przy nowej konstrukcji budŜetu 
to uwzględnić. Proponuję następujące stanowisko: 
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Komisja  wnioskuje o  przygotowanie   zmiany uchwały  
w zakresie finansowania oddziału przedszkolnego w 
Niepublicznej Szkole w Pęplinie. 
 

 
 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala poddała pod 
głosowanie w/w wniosek 
 
 
 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
 

W wyniku głosowania Komisja podjęła w/w wniosek. 
 
Radny Andrzej Zawada nie brał udziału w głosowaniu. 
 
 
W związku z brakiem dalszych pytań Przewodnicząca Komisji 
poddała pod głosowanie niŜej wymieniony proj. uchwały 
 
 
Obrady Komisji opuścił radny Krzysztof Matyjasik 
 
 
 
- proj. uchwały o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2005 r oraz w spr. zmian w budŜecie 
gminy na 2005 r 

 
 
 



- 8 – 
 

 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały.  
 
 

 
Na obrady Komisji powrócił radny Krzysztof Matyjasik. 
 
Obrady Komisji opuścił radny Andrzej Zawada. 
 
 
 
- proj. uchwały w spr. uzgodnienia odlądowej granicy 
pasa ochronnego wybrzeŜa morskiego 
 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
 

 
  Na obrady Komisji powrócił radny Andrzej Zawada. 
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Ad. 4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
  
 
 

Sprawa dot. zagospodarowania terenów pod place 
zabaw w kaŜdym Sołectwie 

 
 
  Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala 

- odczytała pisma Sołectw, które wystąpiły o zagospodarowanie 
terenu pod organizację placów zabaw tj. :  Machowinko, Pęplino, 
Gąbino, Rowy, Wodnica, Objazda, MoŜdŜanowo 

 
 
  Członek Komisji Bogdan śabiński 

 - proponuję następujący wniosek:   
 
> z uwagi na to, iŜ w  miejscowościach Wodnica i Pęplino  
prowadzone są zajęcia profilaktyczne – uwzględnić 
środki na realizację  placów  zabaw przy konstruowaniu 
budŜetu na  2006 r ze środków przewidzianych na 
profilaktykę alkoholową, a w pozostałych 
miejscowościach: Machowinko, Gąbino, Rowy, Objazda i 
MoŜdŜanowo rozwaŜyć moŜliwość  realizacji  przy 
konstruowaniu budŜetu na 2006 r 

 
   

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek. 
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Przedsiębiorstwo Państwowej Komunikacji Samochodowej w 
Słupsku 
- dot. zaopiniowania zasadności  wniosku mieszkańców – uczniów 
wsi Objazda w spr. przywrócenia autobusu  na linii Słupsk – 
Gabino przez Objazdę o godz. 20 15  

 
  Członek Komisji Bogdan śabiński 

 - na Komisji Rozwoju uznaliśmy, Ŝe wniosek ten naleŜy 
zaopiniować pozytywnie . Na podstawie posiadanych informacji 
sprawa autobusu dotyczy większej ilości osób. Pani Sołtys 
dostarczyła informację, Ŝe sprawa ta dot. 31 osób. Proponuję 
następujące stanowisko :  
 
� Komisja opiniuje pozytywnie wniosek w spr. 

przywrócenia autobusu  na linii Słupsk – Gąbino p rzez 
Objazdę o godz. 20 15 z uwagi na  posiadane  
informacje  od  mieszkańców -  przywrócenie 
autobusu jest  niezbędne i konieczne 

 
 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala  poddała pod 
głosowanie w/w stanowisko 

 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w 
stanowisko. 
 
 
Przewodnicząca Komisji ogłosiła 20 min przerwę w obradach Komisji 
tj. od godz. 11 40  do godz. 12 00  
 
Po przewie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy tok obrad. 
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Obrady Komisji opuścił radny Ryszard Krefft. 

 
 
 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala 
- wnioskuję o przywrócenie kursu autobusu jadącego  ze Słupska do 
m. Rowy  wyjazd godz. 22 20  (prośba mieszkańców w tej sprawie  została 
przekazana do Pana Wójta) 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w wniosek. 
 
 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek. 
 
 
 
Członek Komisji Krzysztof Matyjasik 
- wnioskuję o przywrócenie kursu autobusu jadącego z Gąbina do 
Słupska – wyjazd z Gąbina 8 07 oraz 10 30 oraz z powrotem ze Słupska 
przez Gąbino – wyjazd ze Słupska godz. 18 30 w soboty i niedziele 
(wniosek został złoŜony do Pana Wójta) 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w wniosek. 
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Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek. 

 
Komisja przyjęła  do wiadomości : 

 
 

1. Pismo BETA – STYL dot. rozliczenia odszkodowań i 
dopłat z tytułu podjęcia Uchwały Nr XXV/276/2005 Rady 
Gminy Ustka z dnia 22 kwietnia 2005 r. 

 
2. Sprawozdanie z realizacji zadań  MG OPS w Ustce za 

okres od 01-01-2005 r do 30-06-2005 r z terenu Gminy 
Ustka 

 
 
 
Przewodnicząca Komisj i  Jadwiga Fudala 
- przedstawiła treść pisma skierowanego   przez Przewodniczącego 
Rady Gminy na Komisje  

 
1. Czy na Sesjach Rady Gminy naleŜy dalej kontynuować 

występy artystyczne dzieci szkolnych 
 

 
Komisja opiniuje pozytywnie występy artystyczne dzieci 
na Sesjach związanych z uroczystościami i świętami jako 
występy okolicznościowe. 
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Członek Komisji  Bogdan śabiński  
 - jako  wnioskodawca  proj. uchwały w spr. uchylenia Uchwały Nr 
XXII /247/2004 Rady Gminy Ustka z dnia 21 grudnia 2004 r w spr. 
ustalenia stawek procentowych opłaty adiacenckiej 
Przedstawił proj. uchwały wraz z uzasadnieniem. Wyjaśnił, iŜ był u 
Radcy Prawnego i opinię prawną  w tej sprawie otrzyma 23-10-
2005 r. Zgadzam się z tym, Ŝe jeŜeli ktoś dokonuje komercjalizacji 
działek na sprzedaŜ to powinien płacić opłatę adiacencką . Po 
analizie z radnymi doszliśmy do tego , Ŝe naleŜałoby tę uchwałę 
uchylić poniewaŜ przynosi więcej straty niŜ korzyści. Na Komisji 
Rozwoju była rozmowa , Ŝe jeŜeli będzie moŜliwość dokonania 
poprawek w istniejącej uchwale to wprowadzimy nową uchwałę z 
poprawkami. Nie moŜna takich poprawek wprowadzać poniewaŜ 
jest to niemoŜliwe. W związku z powyŜszym by zacząć procedurę  
naleŜy uchylić uchwałę obowiązującą, a dopiero później 
wprowadzić druga uchwałę. Na spokojnie opracujemy drugą 
uchwałę  dotyczącą  tych osób, które będą dzielić  działki na 
sprzedaŜ komercyjną 
Wnioskuję o uchylenie Uchwały Nr XXII/247/2004  z dnia 
21 grudnia 2004 r. Bez opinii Radcy Prawnego uchwała 
nie wejdzie pod obrady Rady. 

 
 

Przewodnicząca Komisj i Jadwiga   poddała pod głosowanie 
niŜej wymieniony proj. uchwały. 

 
 

- proj. uchwały w spr. uchylenia Uchwały Nr 
XXII/247/2004 Rady Gminy Ustka z dnia 21 grudnia 2004 r 
w spr. ustalenia stawek procentowych opłaty 
adiacenckiej 
 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 
  Członek Komisji Bogdan śabiński 

- wystąpić do Telekomunikacji z zapytaniem jakie są warunki  i 
moŜliwości załoŜenia sieci Internetowej na terenie gminy Ustka. 
Zainteresowanie Internetem  jest w m. Niestkowo, Charnowo, 
Zakłady pracy w Charnowie, Rowy i Objazda. 
 
 
 
Przewodnicząca Komisj i Jadwiga   poddała pod głosowanie w/w 
wniosek. 

 
 

 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  podjęła w/w 
wniosek. 
 
 
Członek Komisji Andrzej Zawada 
- sprawa dowozu  19 dzieci , które od 1 września br. zrezygnowały 
ze szkoły podstawowej w Zaleskich i uczęszczają do szkoły w 
Ustce Rodzice tych dzieci za dowoŜenie płacą po 60 zł. Wydaje mi 
się, Ŝe są to nie aŜ tak duŜe środki, Ŝe my jako Rada moglibyśmy 
rozwaŜyć tę sprawę. To, Ŝe dzieci zmieniają obwód szkoły to jest 
dla nas pytanie dlaczego te dzieci odchodzą. Gdyby nie 
obiecywano przez 7 lat budowę szkoły, a zrobiono juŜ  i byłaby od 
3 lat to nikt nie myślałby by odejść z tej szkoły. Chodzi o 
znalezienie kwoty i podpisanie Aneksu z miastem  o 2 czy 3 tyś. zł. 
do końca br. Wypowiedź Burmistrza, Ŝe jego ten temat nie  
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interesuje. Ja uwaŜam, Ŝe w tym temacie naleŜałoby porozmawiać 
na wspólnym posiedzeniu z Komisją Oświaty  Urzędu Miejskiego . 
Na ręce Przewodniczącej dostarczyłbym materiały i temat 
wspólnego posiedzenia. Rozmawiałem z rodzicami tych dzieci, 
którzy chcą by ktoś za te dzieci płacił, a nie rodzice. Powiedziałem, 
Ŝe spróbujemy ten problem rozwiązać. Jest to zadanie własne lecz 
czy miasta czy gminy. Odpowiedziano Rodzim, Ŝe gmina poniesie 
straty z tego tytułu, Ŝe dzieci  odeszły ze szkoły w Zaleskich. Jest to 
„bałamutne kłamstwo” poniewaŜ gmina juŜ osiągnęła korzyści  
poniewaŜ jeŜeli dopłacamy do dziecka załóŜmy np. 6 czy 7 tyś zł i 
dopłacamy drugie tyle do subwencji i jeŜeli 10 % dzieci odejdzie 
do sąsiedniej gminy  to koszt utrzymania pozostałych  wzrośnie o te 
10 %. To i tak gmina ma ok. 3 tyś zł oszczędności na kaŜdym 
dziecku. Są nieprawidłowości, Ŝe jednym dzieciom się pomaga i 
dowozi, a innym nie. JeŜeli  np dwa lata temu. dziecku bogatej 
osoby z Rowów zwracano koszt dojazdu  do Słupska czy do Ustki . 
 
 
 
Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala 
- dzieci te odeszły z naszego obwodu szkoły. Nie moŜna „lekką 
ręką” oddawać dzieci poniewaŜ nasze szkoły padną.  
 
 
Członek Komisji Bogdan śabiński 
- w związku z tym, Ŝe dzieci odejdą ze szkoły gminnej to gmina ma 
straty , a nie zyski poniewaŜ koszt utrzymania szkoły niezaleŜnie 
od liczby dzieci jest  - jeŜeli dzieci  jest mniej to wszystkie koszta , 
które są związane z realizacją zadania są takie same.  Temat ten dla 
mnie nie  jest obcy  poniewaŜ sprawa ta była stawiana przez 
Dyrektora ZOEAS  na wcześniejszej Komisji Rozwoju. Pan 
Dyrektor przedstawił pismo rodziców dzieci z Duninowa, które 
Komisja analizowała. Pismo to dot. dowoŜenia dzieci do SP Nr 1 w 
Ustce. W zasadzie zapewnia się wszystkie  podstawowe sprawy, 
które są niezbędne do realizacji zadań. Jedynym wnioskiem było to 
, Ŝe naleŜy przeanalizować i usprawnić dowoŜenie  dzieci . 
Natomiast artykułu prasowe zaigrały, iŜ utrudnia się dojazd  dzieci 
do szkół. Pan Burmistrz wypowiedział się w tej kwestii, Ŝe nie jest 
to jego sprawa i nie ma z tego tytułu nic. Miasto otrzyma 
subwencje na te  
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dzieci. My jako Gmina nie moŜemy płacić za prywatny transport  
bez przetargu . Jest zorganizowane dowoŜenie dzieci  do szkoły w 
Zaleskich łącznie z opieką w Świetlicy . JeŜeli my zorganizujemy 
celowe dowoŜenie to znaczy, Ŝe my w ten sposób sami zabieramy 
dzieci ze SP w Zaleskich i dąŜymy do zmiany obwodu szkoły w 
Zaleskich . Budujemy halę sportową w Zaleskich, która będzie 
słuŜyć dzieciom i mieszkańcom. 
Wnioskuję o nie zwoływanie wspólnych Komisji i 
proponuję by w spr. problemu dzieci z Duninowa 
uczęszczających  do szkoły w Ustce Przewodnicząca 
Komisji Edukacji , Dyrektor ZOEAS, Sekretarz Gminy 
spotkali się z władzami Ustki celem wyjaśnienia 
powstałego problemu 
 
 
Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala poddała pod 
głosowanie w/w wniosek 
 
 
 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  podjęła w/w 
wniosek. 
 
 
 
Członek Komisji Bogdan śabiński 
- w związku z dochodzącymi odgłosami z m. Gąbino , Ŝe planuje 
się utworzyć szkołę niepubliczną wnioskuję, Ŝe lepszym 
rozwiązaniem byłoby zapewnienie dobrego dowozu dzieci do SP w 
Objeździe zachowując w Gąbinie oddział przedszkolny dla dzieci 5 
i 6 letnich , ewentualnie budynek szkoły wykorzystać na cele 
Sołectwa i utworzyć Wiejski Ośrodek Kultury.  
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Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala poddała pod 
głosowanie w/w wniosek 
 
 
 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  podjęła w/w 
wniosek. 
 
 
 
Członek Komisji Krzysztof Matyjasik 
- jeŜeli są zamiary środowiskowe w spr. reorganizacji w zakresie 
funkcjonowania SP w Gąbinie to niezbędnie naleŜy spotkać się z 
rodzicami celem przekazania wniosku radnego Bogdana śabińskiego. 
Wniosek mój nie zmierza do likwidacji szkoły. 
 
 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  podjęła w/w 
wniosek. 
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Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Komisji  
o godz. 13 00  zamknęła obrady Komisji. 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
 
 
 
  Protokołowała                           Przewodniczący Komisji 

 
      GraŜyna Frankiewicz                  JADWIGA  FUDALA  

 
 
 

 
 


